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§ 8  

Svar på skrivelse från Maria Antonsson m fl (MP) 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner svaret på skrivelsen. 
 
Ärendet 

Maria Antonsson m .fl. (MP) har lämnat in skrivelse om biod-

ling.  

 

Stadsdelsförvaltningen (SDF) är väl medvetna om den stora 

nytta som bin och biodling medför och arbetar för närvarande 

på olika sätt med hur allmänheten ska kunna informeras om 

hur viktiga bina är för samhället och naturen.  

 

Att placera bikupor i de centrala parkerna är dock inte 

alldeles enkelt då det finns många olika intressen som 

konkurrerar om ytorna. I mer naturlika parkområden, såsom 

Hjorthagsparken, kan man dock att hitta platser där bikupor 

skulle kunna vara lämpliga inslag. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 11 oktober 2013. 

Dnr 2013-439-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Vice ordförande Stefan Nilsson m.fl. (MP) anmälde ett 

särskilt uttalande. Ledamoten Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) 

och ledamoten Jaime Barrios m.fl. (V) anslöt sig till 

uttalandet. 

 

Vi ser mycket positivt på att förvaltningen nästa år placerar 

en bikupa bakom Kontorsvillan. Det är en bra start men vi vill 

gärna se kupor på fler ställen, särskilt om intresset blir stort 

från allmänheten. Vi hoppas också att stadsdelens förskolor 

kan involveras och på så vis lära sig både om bin, honung och 

binas nytta.   

 

Det finns många fördelar med biodling, t ex att folk träffas, 

kommer ut och att den biologiska mångfalden förstärks. Vi 

hoppas att förvaltningen arbetar vidare med frågan och ser 

över andra möjligheter inom förvaltningen att placera ut 



 

Östermalm Stadsdelsnämnd 
Sammanträdesprotokoll 

24 oktober 2013 
Blad 15 

 

  

bikupor: från Garnisonens tak till våra vård- och 

omsorgsboenden. 

 

 

 


